
ساخت فرودگاه چابهار خواست اصل مردم سواحل مران است

به گزارش روابط عموم و امور بینالملل منطقه آزاد چابهار به نقل از ایرنا حجت الله هاشم بی روز چهارشنبه در نشست شورای

اداری و برنامه ریزی چابهار اظهارداشت: همچنین مرز ریمدان و پسابندر این شهرستان متواند اشتغال و توسعه ایجاد کند و نیاز فوری

به تمیل زیرساختها را دارد.

وی گفت: حدود ۲ سال است که پرونده ایجاد مناطق آزاد و ویژه اقتصادی در مجم تشخیص مصلحت نظام در حال پییری است که

این مناطق متواند نقش مهم در توسعه داشته باشد.

دبیرکمیسیون اقتصاد کلان مجم تشخیص مصلحت نظام گفت: تمام نظرات مردم، مسوولان و مدیران در برنامه هفتم توسعه لحاظ

مشود تا بتوانیم از نظرات مختلف بهره ببریم.

ات مهم در آن دیده شود تا بتوان به توسعه این منطقه کموی بیان کرد: برنامه هفتم توسعه از سال ۱۴۰۱ آغاز خواهد شد و باید ن

کرد.

هاشم بی هدف از حضور در چابهار را بازدیدهای میدان، برگزاری نشست با مدیران و مسوولان برای شناخت بیشتر این منطقه

عنوان کرد تا در برنامه هفتم توسعه نقطه نظرات مدیران محل شهرستانها لحاظ شوند.

وی گفت: منطقه آزادچابهار ۲۶ سال است که تاسیس شده ول به اهداف تعریف شده به دلیل مشلات عدیده دست پیدا نرده که در

و در نهایت با ساخت فرودگاه دارای مرز هوای و دریای تار به ۸۱ هزار رسیده و دارای مرز آبنهایت این منطقه از ۱۴ هزار ه

خواهد شد.

دبیرکمیسیون اقتصاد کلان مجم تشخیص مصلحت نظام بررس مسائل و پییری آنان را از اولویتهای مجم دانست و افزود:

مسوولان باید بیشتر با هماهن یدیر و جمبندی مسائل موارد را در سط کشوری دنبال کنند.

معاون استاندار سیستان وبلوچستان و فرماندار شهرستان ویژه چابهار نیز گفت: این شهرستان به دلیل اتصال به آبهای آزاد اقیانوس هند و

موقعیت راهبردی ی از کانونهای اصل توسعه و تجارت کشور است.

رحمدل بامری افزود: چابهار نیازمند ساخت فرودگاه بین الملل، تمیل راه آهن، طرحهای بزرگ و کوچ است.

وی ساخت فرودگاه چابهار را لازمه توسعه سواحل مران دانست و بیان کرد: ساخت فرودگاه جذب سرمایه گذار و جابجای مسافر

بویژه گردشر را در این منطقه تسهیل مکند.

فرماندار چابهار بر حل مشلات حاشیه نشین، کمبود آب آشامیدن، پایین بودن شاخصهای اجرای طرح هادی، توسعه برق و راه

تاکید کرد و ادامه داد: وقت مردم با مشل آب روبه رو هستند چطور به توسعه متوان فر کرد. 

وی بر تعیین تلیف اراض کشاورزی مردم که مل اعلام شدهاند تاکید کرد و افزود: چرا اراض ابا و اجدادی مردم مل اعلام شده و

سالهاست که پرونده آن در مناب طبیع، جهادکشاورزی و دادگستری بلاتلیف است.

بامری پییری مطالب، مشلات مردم و مطرح شده در شورای اداری چابهار را از سوی مجم تشخیص مصلحت نظام خواستار شد. 



امام جمعه موقت اهل سنت چابهار نیز گفت: ۷۰ هزار نفر مردم این شهرستان در حاشیه شهر بدون امانات برق، آموزش و بهداشت

سونت دارند که نیاز است سریعتر ساماندهها تمیل شود.

مولوی عبدالواحد بزرگزاده ادامه داد: کالای ته لنج ملوانان و جاشوها را آزاد و قوانین را آسانتر کند تا این افراد بعد از چندین هفته و

ماه در امواج دریا و مشلات بتوانند کالای برای خانواده بیاورند.

 

وی بر حل مشلات مردم درخصوص ثبت سفارش کالا تاکید کرد.

مدیران کل شیلات، بنادر ودریانوردی، نفت، شهردارچابهار، مدیران جهادکشاورزی، غله وبازرگان،رییس شورای اسلام، آموزش و

پرورش، بهداشت و درمان،فرهن و ارشاد اسلام گزارش از کارهای انجام شده و پیشنهادات را ارائه کردند.

اعضای کمیسیون اقتصاد کلان مجم تشخیص نظام نیز از فرودگاه بینالملل در حال ساخت، فولاد، پتروشیم، بندرشهیدبهشت، مرز

ریمدان، حاشیه نشین شهر، ظرفیتهای تجاری، اقتصادی، گردشری و کشاورزی شهرستان چابهار دیدن کردند.


